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De Gemeenteraad en steunfractieleden 

 

 Wethouder  S.J.A. van der Veek 

Aanmeldstop jeugd GGZ Parlan 

 

 

Geachte dames en heren, 

 

Zoals u wellicht in de krant heeft gelezen, heeft de jeugd GGZ tak van Parlan jeugdhulp op dit 

moment een tijdelijke aanmeldstop ingesteld voor de periode van 3 juli tm 31 augustus 2018. Dit 

heeft te maken met personele ontwikkelingen en de toename van aanmeldingen, waardoor de 

wachttijd voor jeugd GGZ bij Parlan te lang geworden is. Voor 1 september zal Parlan de situatie 

opnieuw analyseren en een nieuwe afweging maken. In gevallen van crisis, is hulp wel direct 

beschikbaar. 

 

Gevolgen 

Onze wijkteams begeleiden onze cliënten naar andere aanbieders van jeugd GGZ. Meer dan de 

helft van de verwijzingen verloopt via de huisarts of jeugdarts en niet via het wijkteam. Huisartsen 

en jeugdartsen zijn op de hoogte van alternatieve aanbieders van jeugd GGZ, maar we 

benaderen hen ook actief om aan te geven dat zij bij de wijkteams terecht kunnen met vragen. 

Sommige huisartsen maken gebruik van een praktijkondersteuner (POH) jeugd GGZ. Deze POH 

kan vanuit de huisartsenpraktijk laagdrempelig GGZ hulp bieden. 

We ervaren al langere tijd wachttijden in de jeugd GGZ, niet alleen bij Parlan. GGZ aanbieders in 

onze regio hebben moeite om voldoende gekwalificeerd personeel te vinden, en we zien dit 

landelijk gezien in meer regio’s. Dit besluit van Parlan heeft tot gevolg dat de wachttijden voor 

onze cliënten verder zullen oplopen, omdat ook bij alternatieve aanbieders een wachttijd 

bestaat. Tot nu toe hebben we nog geen signalen dat de wachttijden buiten de landelijke 

normen treden. 

Op de korte termijn kunnen wij alleen onze cliënten naar alternatieve aanbieders toe leiden en 

contact houden met de aanbieders over hun wachttijden. Op de lange termijn hebben we in 

2017 in de aanloop naar de afsluiting van de nieuwe contracten voor de jeugd GGZ vanaf 1 

januari 2018 met aanbieders afgesproken in gesprek te gaan hoe we voldoende gekwalificeerd 

personeel naar de regio kunnen halen, bijvoorbeeld door het zijn van een opleidingsregio. Als 

hier meer duidelijkheid over ontstaat, zullen we u hierover informeren.  

 

Namens het college van burgemeester en wethouders,  

De portefeuillehouder,  

 

Sigge van der Veek 

Raadsinformatiememo 


